
Protokół Nr 20

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu odbytego w dniu 15 października 2013 r.

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Wilkowska Maria - przewodnicząca

2. Getka Janusz -  członek

3. Kujawski Bogdan -  członek

4. Sobczak Józef -  członek

5. Wątorska -  Parzydło Justyna -  członek

6. Zaręba Edyta -  członek

Otwarcia posiedzenia komisji dokonała p. Maria Wilkowska powitała zebranych i 

poinformowała, że tematy obrad to:

1. Organizacja pracy szkoły rok szkolny 2013/2014
- prace w oddziałach przedszkolnych przy Szkołach Podstawowych( za 1 zł) za 
ponadwymiarowy czas pracy.
- zatrudnienie na XA etatu sekretarki w we szkołach na terenie Gminy
2. Rozpatrzenie podań
3. Sprawy różne.

Przebieg posiedzenia.

Ad. 1 pani Wilkowska poinformowała, że na obecna chwilę nie wiadomo jak zgodnie z 

przepisami zorganizować prace w przedszkolach chodzi o ponadwymiarowy cza pracy.

Głos zabrała p. Mirosław Taperek która powiedziała, że ministerstwo oświaty przekazało 

gminie dotację za 4 miesiące tj. od września do grudnia 2013r. w kwocie 113 022,00 zł - na 

jedno dziecko dotacja za ten okres wynosi 414,00 zł. Ministerstwo twierdzi, że za 

ponadwymiarowe godziny płacić powinny gminy. Zdaniem pani Taperek każdy dyrektor 

powinien zrobić zapotrzebowanie na ponadwymiarowe godziny. Być może nie we wszystkich 

placówkach będzie taka potrzeba. Dla jakiej grupy należy zorganizować już godziny 

ponadwymiarowe, zapytała p. Wilkowska. Pani Taperek wyjaśniła, że nigdzie nie ma zapisu. 

Który określił by liczbę dzieci. Nie we wszystkich placówkach występuję zapotrzebowanie 

na ponad wymiarowy czas pracy , jest natomiast zapotrzebowanie na dodatkowe zajęcia 

które opłacane były przez rodziców lecz nie mogą one zostać zorganizowane w danej 

placówce bo jest to niezgodne z przepisami.

W tej sprawie postanowiono, że dyrektorzy z poszczególnych szkół powinni zrobić wykaż, 

czy jest zapotrzebowanie na wydłużenie czasu pracy.

W dalszej części posiedzenia pani Wilkowska Maria podniosła temat związany z 

utworzeniem etatu sekretarki w szkołach i zatrudnieniem od stycznia 2014 roku przynajmniej 

na 1/2 etatu. Zwróciła się z propozycją przemyślenia i poparcia tego wniosku.



Pani Justyna Parzydło -  Wątorska poinformowała, że w szkole podstawowej w Dąbrówce 

jest zatrudniona już sekretarka, ale widzi potrzebę zatrudnienia na !4etatu osoby do pracy w 

świetlicy. Pani Wilkowska wyjaśniła, że temat ten był już podnoszony w czerwcu br. aby w 

miarę posiadanych możliwości zwiększyć liczbę godzin pracy świetlicy.

Zabierając ponownie głos prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek o 

zatrudnienie od stycznia 2014r. w każdej szkole sekretarki na l/i etatu.

Nawiązując do wniosku p. Zaręba Edyta powiedziała, że na posiedzeniu nie ma Wójta, który 

by wyjaśnił, czy będą środki na płace a ponadto w tej sprawie powinni wypowiedzieć się 

dyrektorzy szkół.

Pani Parzydło -  Wątorska powiedziała, że jest to na pewno potrzebne stanowisko w każdej 

szkole, ale chciałaby znać na ten temat opinię dyrektorów w tej sprawie. Bo być może 

zajdzie taka potrzeba, że będą musieli zrezygnować z czegoś w miejsce zatrudnienia 

sekretarki.

Prowadząca obrady poddała pod glosowanie zgłoszony przez siebie wniosek tj. zatrudnienie 

na x/i etatu sekretarki w każdej szkole.

Wniosek został odrzucony ( „za -  2, „przeciw” - 3).

W związku z powyższym prowadząca obrady sformułowała następny wniosek czy potrzebne 

jest zapotrzebowanie na zatrudnienie na Vi etatu sekretarki.

Pani Zaręba Edyta zgłosiła wniosek aby p. Wilkowska wycofała swój wniosek i prosiła o 

podanie wniosku pod głosowanie.

Po przedyskutowaniu treści powyższych wniosków prowadząca posiedzenie stwierdziła 

wszyscy obecni potwierdzili, że jest zapotrzebowanie na zatrudnienie na Vi etatu sekretarki w 

każdej szkole.

Ad. 2 Rozpatrzenie podań

- P. Magdalena Karłowicz -  Iwanicka - zwróciła się z prośbą o ufundowanie stypendium 

artystycznego, które będzie przeznaczone na wydanie albumu -  katalogu z jej pracami 

rzeźbiarskimi i rysunkowymi. W przypadku otrzymania dofinansowania, p. Karłowicz 

zobowiązuje się do umieszczenia na wydanym albumie herbu gminy Dąbrówka wraz z 

informacją o dofinansowaniu.

Członkowie komisji postanowili przyznać stypendium w kwocie 3000,00 zł ze środków 

należących do dyspozycji komisji.

- p. Banasiak Marek -  sołtys wsi Trojany zwrócił się w imieniu mieszkańców o przyznanie 

środków w wysokości 2 000, 00 zł na wyposażenie świetlicy wiejskiej.

Członkowie komisji postanowili przyznać na wyposażenie świetlicy wiejskiej w Trojanach 
kwotę 1500,00 zł.



Ad. 3 W sprawach różnych i wolnych wnioskach p. Janusz Getka podniósł temat stypendium 

motywacyjnych.

Środki zabezpieczone w budżecie na ten cel nie do końca są wykorzystywane i zaproponował, 

aby wysokość stypendiom została podniesiona. Pani Parzydło -  Wątorska poinformowała, że 

w roku szkolnym bieżącym podniesione zostały wymagania na oceny i będzie trudniej je 

zdobyć, dlatego jest również za tym aby podnieść wysokość stypendium.

Po przedyskutowaniu tematu członkowie komisji jednogłośnie zawnioskowali aby wysokość 

stypendium motywacyjnego była na poziomie:

- 200 zł dla uczniów szkoły podstawowej

- 250 zł dla uczniów gimnazjum 

Na tym protokół zakończono-

Przewodnicząca komisji 

Maria Wilkowska 

l // UJct L u s f /s O ,


